

GENERAL AGREEMENT  
ON TARIFFS AND  
TRADE

ACCORD GENERAL SUR  
LES TARIFS DOUANIERS  
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4043  
7 June 1974

Limited Distribution

---

FINNISH IMPORT RESTRICTIONS

The Government of Finland has submitted for the information of contracting parties, a publication describing the 1974 import system of Finland. The publication shows which countries' goods are subject to multilateral import treatment, which goods are under restriction when imported from those countries and the amounts of global quotas allocated; treatment of imports from other sources is also described.

Two copies are being distributed to each contracting party and to each country having acceded provisionally.

---

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES PAR LA FINLANDE

Le gouvernement finlandais a fait parvenir au secrétariat, pour l'information des parties contractantes, une publication exposant le régime des importations appliqué par la Finlande en 1974. Cette publication indique les produits qui selon leur origine sont soumis à un régime d'importation multilatéral, ceux qui sont soumis à restriction à l'importation des pays qui bénéficient de ce régime et les montants des contingents globaux ouverts; elle décrit également le régime des importations d'autres provenances.

Deux exemplaires de cette publication sont communiqués à chaque partie contractante et à chaque pays qui a accédé à l'Accord général à titre provisoire.